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Öppna upp för fler idrottshallar i Kristineberg   

 

Hallbristen i Stockholms stad är stor och som allra störst i innerstaden. Det medför ett behov 

av långsiktig planering vid de tillfällen som staden får möjlighet att bebygga mark centralt i 

staden med idrottsanläggningar. Idag är det många barn och unga som köar för att nyttja de få 

tillgängliga halltider som finns.  

 

2015 initierade den rödgrönrosa majoriteten ett projekt för att bygga nya idrottshallar i 

Kristineberg på Kungsholmen. Av olika skäl har projektet försenats och det senaste budet är 

att hallarna kan stå färdiga tidigast 2025. Samtidigt har det gjorts möjligt att bygga tre hallar 

istället för de planerade två enligt detaljplanen. Det innebär att staden nu har en möjlighet att 

utöka hallkapaciteten i området. 

 

Med tanke på hur sällan ny mark blir tillgänglig på Kungsholmen vore det dumdristigt att inte 

i ett så tidigt skede som möjligt utreda både kostnad och förutsättningar för att bygga tre 

hallar istället för två. Även om alla tre hallar inte byggs på en och samma gång är det viktigt 

att dörren hålls öppen för att bygga en tredje i framtiden.  

 

Socialdemokraterna önskar därför: 

 

Att  Idrottsförvaltningen tillsammans med fastighetskontoret utreder kostnaden för 

att bygga tre hallar istället för två i Kristineberg  

 

Att  Idrottsförvaltningen tillsammans med fastighetskontoret säkerställer att det är 

möjligt för staden att bygga en tredje hall i framtiden i det fall att två hallar 

byggs enligt nuvarande projekt 
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